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Bugár Béla, a Magyar Koalíció Pártja elnöke: 
  Az egyik fontos tapasztalat, hogy az embereket nem lehet ijesztgetéssel az urnákhoz
csalogatni.  

Bugár Béla, a Magyar Koalíció Pártja elnöke: 
  Az egyik fontos tapasztalat, hogy az embereket nem lehet ijesztgetéssel az urnákhoz
csalogatni. A KDH plakátjai azt hirdették, viszszatérhet a meeiarizmus, ha nem az õ jelöltjét
választják. Kassán jó jelöltet támogattunk, ami azért is fontos, mert az elõzõ megyefõnökkel
nem volt felhõtlen az együttmûködés. A 11 százalékos részvétel azzal is magyarázható, hogy a
lakosok nem tudják, mi a megye, milyenek a hatáskörei. Sajnos, sem a regionális képviselõk,
sem a megyefõnökök nem tartották fontosnak rendszeresen tájékoztatni az elért
eredményekrõl. Egyedül Milan Belicának volt hosszabb kampánya: már egy éve folyamatosan
szerepel a nyilvánosság elõtt. Le kell vonni a tanulságot: hosszabb kampányra és rendszeres
tájékoztatásra van szükség. 
  Belica megígérte, együttmûködik az MKP-val Nyitrán, s a magyarok jelölhetik a fõellenõrt. 
  A puding próbája az evés. Az eddigiek alapján nem vagyok meggyõzõdve arról, komolyan
gondolja, amit mond. Ugyanakkor õ is tudja, hogy a nagy szlovák koalíció széteshet, és a
megyében továbbra is az MKP a legstabilabb frakció. (sza) 
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